
万用输送泵 转子泵 张堰

产品名称 万用输送泵 转子泵 张堰

公司名称 上海融合机械设备有限公司

价格 .00/个

规格参数 种类:转子泵
品牌:张堰
型号:P-1-4

公司地址 中国 上海市金山区
上海市金山区张堰镇金张支路84号

联系电话 0086 21 57217400 13601791989

产品详情

种类 转子泵 品牌 张堰
型号 P-1-4 功率 4（kw）
适用范围 冷冻食品厂设备、休闲食

品厂设备、其他
营销 长期

容积式凸轮转子泵又称胶体泵，依靠一对同步反向转动的转子（齿数为2-4）在旋转过程中进口处产生吸
力（真空度），从而吸入所要输送的物料。两转子将转子室分隔成几个小空间，并按a-b-c-d的次序运转
。运转至位置a时，只有i室中充满介质；到位置b时，b室中封闭了部分介质；到位置c时，a室中也充满了
介质；到位置d时，a室b室与ii室相通，介质即被输送至出料口。如此循环往复，介质（物料）即被源源
不断的输送出去。

positive displacement pumps also known as colloidal cam rotor pump, relying on a pair of synchronous reverse
rotation of the rotor (teeth 2-4) in the rotation during the entrance of suction generated (vacuum), thereby conveying
the material to be inhaled. two rotor rotor chamber will be separated into several small space, according to the order
abcd operation. to the position of a running, only i room filled with media; to the position of b,, b room closed off part
of the media; to the position of c, when, a room full of the media; to the position of d,, a room b, and ii room
interlinked, media jibei transported to discharge port. so on ad infinitum, medium (materials) jibei endless conveyor
out.
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